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Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 388 af 29. april 2020 (alm. del). Spørgsmålet er stil-

let efter ønske fra ikke-medlem af udvalget Alex Vanopslagh (LA). 
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Spørgsmål 

Ministeren bedes kommentere på, om udbetaling af bonusser er mere problematiske i 

banker, end det er i centraladministrationen. 

 

Svar 
Som skatteminister finder jeg ikke anledning til at kommentere på udbetaling af bonusser 
i bankerne. 
 

I forhold til centraladministrationen bemærkes det, at statslige institutioner har en generel 

forpligtelse til at handle økonomisk forsvarligt i forbindelse med opgavevaretagelsen og 

anvende de økonomiske ressourcer i overensstemmelse med de politiske prioriteringer og 

mål.  

 

Som det også fremgår af svar på SAU alm. del 187, er det den enkelte statslige arbejdsgi-

ver, der tager stilling til, hvordan præstationsafhængig løn skal anvendes. Det er derfor en 

vigtig lokal ledelsesopgave at være opmærksom på, at fx anvendelsen af bonusser bruges 

ansvarligt og nuanceret under hensyn til den samlede opgavevaretagelse. 

 

 


	Spørgsmål
	Svar

